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Zwracam sig z zapytaniem:

Czy we Wfoctawku na obszarze zabudowy mieszkaniowej istnieje mozliwo66
hodowania golgbi?

Czy sq ograniczenia co do ich ilo6ci?

Czy sq ograniczeniazuiqzane zuciqhliwoSciami dla sqsiadow ?

Zwrocil sig do mnie mieszkaniec osiedla Kazimieza Wielkiego, zamieszkujqcy na
obszarze zabudowanym budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi. W sqsiedztwie
znaldujq sie budynki mieszkalne jednorodzinne, dalej budynki mieszkalne
wielorodzinne. W sqsiedztwie znajduje siq hodowla golqbi. W ostatnim czasie ulegta
zwigkszeniu ich iloS6. Powoduje to znaczne uciq2liwo6ci dla sqsiad6w: hatas podczas
wypuszczania golqbi, zanieczyszczenia (odchody, pi6ra), problemy ze zdrowiem.
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